
Obec Markvartice 

 
Z Á P I S 

z 6. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 30. 07. 2015 
 od 16:00 do 17:30 hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Ing. Petr Hodboď, Jaroslav Flieger, Alice 
Mitrušková, Jan Ihnát, Hana Didíková  
 
Omluven byl: ing. Libor Kunte, Radek Burián, Jiří Zach 

 
01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení:  Hana Didíková,  Jan Ihnát a Alice Mitrušková. 
 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
02 – Schválení programu 6. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 6. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2015. 

Program : 
1) Určení ověřovatelů zápisu ( § 95 odst. 1 zákona o obcích ) a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Schválení zhotovitele na opravu části hřbitovní zdi a podpisu smlouvy 
4) Schválení příspěvku ZŠ - výlet 
5) Rozpočtové opatření č. 2 
6) Schválení příspěvku a podpis dohody o spolupráci s Obcí Veselé 
7) Pronájem části pozemku p.č. 372/2 (garáže Hrbatsch, Skalický, Křovina) 
8) Zhotovení střechy na garáži v Kovosu 
9) Diskuze a závěr 
 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

 
03 – Schválení zhotovitele na opravu části hřbitovní zdi a podpisu smlouvy 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele na opravu části hřbitovní zdi pana Otakara Bížu a zároveň 
tímto schvaluje podpis smlouvy s tímto zhotovitelem. Cena opravy je 129.514,- Kč. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
04 – Schválení příspěvku ZŠ - výlet 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek ZŠ na výlet. Navrhovaná částka je 100,- Kč na každého žáka, který 
má trvalý pobyt v Markvarticích. 

 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
 



05 – Schválení rozpočtového opatření č. 2 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2, které je přílohou tohoto usnesení. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
06  –  Schválení příspěvku a podpis dohody o spolupráci s Obcí Veselé 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek od Obce Veselé ve výši 30.000,- Kč na opravu části hřbitovní zdi v 
Markvarticích a podpis dohody o spolupráci s Obcí Veselé. 
  
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
07 – Pronájem části pozemku p.č. 372/2 (garáže Hrbatsch, Skalický, Křovina) 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem části pozemku p.č. 372/2 – manželům Hrbatschovým, Skalickým a 
Křovinům – jedná se o plechové garáže u bytovky č. 383. Cena pronájmu se stanovuje na 5,- Kč/m2/měsíc. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
08 – Zhotovení střechy na garáži v Kovosu  

 
Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovení střechy na garáži v Kovosu, která byla poškozena následkem větru. 
Cena materiálu bude cca 50.000,- Kč bez DPH. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 
DISKUZE 
p.Hakl – chtěl bych se zeptat, zda bude někdo přehrnovat tu trávu, které se vyváží ke hřbitovu 
starosta – ano bude, dokonce srpna by tu měla být již všechna potřebná technika a hned se začne  
p.Pitra – dostal jsem vyjádření ohledně úpravy té naší cesty, bude se s tím něco dál dělat? 
starosta – ano, určitě bude, počítáme s tím, že se to tam upraví, ale nepůjde to určitě do asfaltu 
p. Koubek – nejdříve bych chtěl říci něco k té hřbitovní zdi – ta zeď nasává mokro, zajímal by mě postup 
opravy 
starosta – celé se to obouchá a udělá se celé znova  
p. Koubek - to není moc dobré řešení, protože za rok to bude znovu celé padat, dál bych chtěl podotknout, 
že tak, jak je teď udělaná izolace u školy, tak za rok bude zcela zničená, podle mě jsou ty izolace k ničemu, 
celé to tam dělají úplně špatně, dále lepení polystyrénu na obecním úřadě, to dělají také naprosto špatně, 
neumí to, já bych v životě starej barák nezateploval. 
Dále jestli teda ještě můžu, bych chtěl navrhnout, aby se zastupitelstvo rozdělilo podle toho, kde bydlí a 
každý měl na starosti ten svůj úsek v okolí svého bydliště, který zná a o ten se staral. Aby všichni nechodili 
jen za starostou. Bylo by to podle mě dobré řešení. 
Dále bych se chtěl omluvit za výstup s panem Kverkou na minulé schůzi, ale mně jde jen o jedno o cestu 
nahoru a dolu, abych se tam dostal traktorem. Také bych chtěl říci, že si najdu čas a celej potok zmapuju a 
pošlu to do televize, protože takhle to opravdu není možné, musí se to regulovat. A chtěl bych slyšet na 
rovinu, dokdy tam dáte nějakou tu trubku. 
A dále k zaměstnancům obce, podle mě je tady problém hlavně ve špatné organizaci práce a ne 
v zaměstnancích, to se mi fakt nelíbí. Musí se kontrolovat, aby dělali všechno pořádně. Lidi by měli být 
motivováni, například odměnami. A zastupitelstvo by mělo hlavně plánovat, co budou ty zaměstnanci dělat.  
Pak bych také chtěl něco říci k Trianglu, mluvil jsem s panem Tulkou, je to dobrej chlap, já si ho vážím, ale 
celé se mu to vymklo z rukou a teď tu ve vesnici bojují dva klany proti sobě a to je špatně. Bylo to všechno 
špatně načasované.  



starosta – dobře, reaguji na ten potok a tu cestu – s tou trubkou problém asi není, ale musíme to nějak 
šikovně vymyslet, aby se vyhovělo všem stranám a ne jednomu a druhému ne.  
Nyní se omlouvá pan Hodboď a odchází. 
p. Svoboda Antonín – já bych k tomu chtěl jen říci, že pan Kverka jednou za měsíc přijede a každého jen 
naštve. 
starosta – všichni víme, o co jde, tak se pojďme posunout někam dále 
p. Míková – kdy bude to moje bidlo 
starosta – nebojte se, dostanete ho 
p. Míková – a ještě bych chtěla vědět, jestli obec může něco udělat s těmi ohňostroji 
p. Jírovec – já nevím, jak to vypadá nahoře na té skládce, ale pokud tam dáte jen obyčejné pletivo, tak bude 
za rok pryč 
starosta – nebude to na tom pletivu 
p. Jírovec -  a potom jsem se chtěl zeptat, kdy se bude opravovat ta propadlá silnice dole 
starosta – dle info by silnici měli začít opravovat v průběhu srpna 
 p. Jírovec – ještě k té  zatáčce (blízko u Pepy Kočegury) je tam dva roky suchý strom, tak s tím něco musíte 
udělat, aby nespadl do silnice, to samý je druhý strom naproti Karbanovi, tam už je taky pěkná souška 
starosta – dobře, koukneme na to   
p. Flieger – tak já, abych nezklamal, chtěl jsem taky ohledně potoka, je to hrozně zanešený a oni to musí 
čistit a ne jen říkat „nejsou peníze, nejsou peníze“, to není možné. Z toho našeho potoka jsou už jen potůčky 
na některých místech, jak to je zanešený. Dříve chodili z Povodí alespoň s Roundapem a stříkali, ale teď nic. 
starosta – slíbili nám z Povodí Ohře, že na podzim to udělají, tak budeme doufat, že jo. Ptal jsem se a řekli 
nám, že teď už, nestříkají a stříkat nebudou. 
p. Flieger – chtě bych taky říci, aby ty co dělají obecní úřad, si po sobě ten bordel uklízeli, vypadá to tam 
strašně, donutíte je to nějak uklidit 
starosta – doufám, že si to po sobě řádně uklidí, dohlídneme na to, stále na to upozorňuji  
p. Hakl – nešlo by udělat obecní vyhlášku, aby ty co sekají, neházeli tu trávu do potoka 
starosta – ono správně nesmí být 6 m kolem potoka nic z žádné strany, je tam ochranné pásmo podle zákona 
p. Pitra – já bych chtěl upozornit na příkopy kolem silnice, všechny jsou zarostlý, plný bahna, měly by se více 
čistit, já jsem nízko, tak to vidím 
p. Hunčovský – to je pravda, škarpy tu jsou ve strašném stavu, mělo by se to už nějak řešit 
p. Jírovec – chtěl bych se zeptat, z čeho bude na Kovosu ta střecha 
starosta – falcovka 

 

Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a za podněty a pozval je na další veřejné 
zasedání Zastupitelstva obce. 
 
Zapisovatel:       Gabriela Vitoušová, v. r. 

 

Návrhová komise:       Hana Didíková, v. r. 
        
       Jan Ihnát, v. r. 
 
       Alice Mitrušková, v. r.   
 
Ověřovatelé zápisu:     Ing. Petr Hodboď, v. r. 
 
       Jaroslav Flieger, v. r. 
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte, v. r. 
 
Starosta      Tomáš Renka,  v. r. 
 
V Markvarticích dne 5. 8. 2015  


